

千萬天使 Ten Thousand Angels

Being justified . . . through the redemption that is in Christ Jesus.

— Romans 3:24

Ray Overholt

Ray Overholt

1 救主在禱告的園裡，他們捆綁主的手，帶
 2 在救主尊貴的頭上，被戴上荆棘冠冕，戲
 3 祂向忿怒羣衆忍辱，祂並未乞憐呼喊，甘

1. They bound the hands of Je-sus in the gar-den where He prayed; They
 2. Up - on His pre-cious head they placed a crown of thorns; They
 3. To the howl-ing mob He yield-ed; He did not for mer-cy cry. The

1 祂遊行備受唾罵；聖潔無罪的救主，
 2 笑祂說"看哪！這王；" 被他們鞭打辱罵，
 3 願背負羞辱十字架；當祂大聲說"成了，"

1. led Him thro' the streets in shame. They spat up-on the Sav-iour
 2. laughed and said, "Be-hold the king." They struck Him and they cursed Him
 3. Cross of shame He took a-lone. And when He cried, "It's fin-ished,"

1 竟被他們吐唾沫，說祂有罪要釘祂十字架。
 2 又被嘲笑祂的名，祂獨自忍受一切頂撞。
 3 祂就捨了祂生命，奇妙救贖計劃已完成。

1. so pure and free from sin; They said, "Cru-ci-fy Him; He's 'to blame."
 2. and mocked His ho-ly name. All a-lone He suf-fered ev-'ry thing.
 3. He gave him-self to die; Sal-va-tion's won-drous plan was done.

祂可求父 差千萬天使，毀滅這世
He could have called ten thousand an - gels To de-stry the

界， 將祂釋放； 祂可求父
world and set Him free. He could have called

差千萬天使，祂竟願受死， 為你為我。
ten thousand an - gels, But He died a - lone— for you and me.

© 1959 by Lillenas Publishing Company, U. S. A. Used by permission.

我要歌唱慈愛和公平，耶和華阿，我要向你歌頌。

詩篇一百零一篇

1 節